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Интернет – новое пространство культуры, анализируется специфика его существования. 
Излагаются результаты исследования образа «Я» категории пользователей, являющейся основной группой 
потребителей Интернет-культуры и названной «жителями Интернета». Особенности коммуникации в 
Интернете рассматриваются как новые культурные средства, опосредствующие развитие самосознания, 
рассматриваются современные проблемы психологии зависимости (или аддиктологии), связанные с 
попытками выделения так называемых поведенческих форм зависимостей (аддикций). 
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A.A. Roukhlo 
Internet addictive people in modern reality 

Internet – is a new culture space. It is analyzed the specificity of its existence. It is stated the results of “I” 
image investigation of the user's category that are the main group of consumers of the Internet-culture and that are 
called “Internet inhabitants”. The peculiarities of the Internet communication are considered as new cultural means 
that predetermine self consciousness development. It is investigated modern problems of psychological addiction 
connected with the attempts to point out the so called behavior forms of addiction.   
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